
Poloafdelingens beretning  generalforsamling februar 2015

Polo har haft et rigtigt godt år. Vi har med fast base på byens ø, afholdt arrangementer, stævner og den daglige træning,
samt fået etableret et kajakhotel, som nu er klar til brug.

Vi har igen i år, afholdt en afdeling at Danmarkstuneringen i samarbejde med Odense havnekulturfestival. Hvilket som altid
var en stor succes. De mange besøgende skaber en helt unik stemning omkring stævnet.

OCI blev, som altid, afholdt i starten af januar 2015, Det var 10 års jubilæum. Igen i år var der stor tilslutning til stævnet, som
blev afviklet uden problemer i god ro og orden.

Vi har gennem året været med til en række møder omkring det nye havnebad. Havnebadet kommer til at ligge på vores
nuværende bane, og vi har derfor været nød til, i samarbejde med kommunen at finde en anden løsning.

I samarbejde med kommunen har vi lavet en plan for, hvordan havnebadet og kajakpolobanerne kan ligge sammen. Vi er i
gang med at søge midler til af få disse planer ført ud i livet.

Sportsligt har Odense også haft fart på.

Ved DM blev det til sølv til damerne og til bronze til herrerne. Herrerne deltog udover den hjemmelige turnering i en tunering i
Holland og en i Belgien.

Vores 1 div. Herre hold holdt fast i en plads i 1 div.

Ved WM i Frankrig var Odense også godt reprecenteret.
Mikkel Fredholm på Herrelandsholdet som fik en 11 plads
Ida Refner på Damelandsholdet som fik en 12 plads
Og Rune Sørensen, Frederik Andersen og Tore Rønn som fik en meget flot 2 plads.
De tre ”små” junior spillere fra Odense har en meget stor del af æren for det absolut bedste resultat nogensinde i dansk
kajakpolo´s historie.
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